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YTERJOLJ 10.04.2018 § 26
Valmistelija seutulogistikko Kirsi Ylipiessa:

Tervolan kunnanhallitus on lähettänyt joukkoliikennettä koskevan
val tuus to aloit teen Meri-Lapin toimivaltaiselle viranomaiselle kä si tel tä-
väk si. Valtuustoaloitteessa esitetään, että nykyään 4-tietä aja vat
linja-autot kävisivät Kirkonkylällä.

Seutulogistikko on 23.2.2018 lähettänyt sähköpostia 4-tietä lii ken nöi-
viä vuoroja ajaville seuraaville liikennöitsijöille:
- Rajalinjat Oy
- Koskilinjat Oy / Gold Line
- Ketosen Liikenne Oy
- OnniBus.com Oy

Viestissä pyydettiin vastausta yrityksiltä siihen, olisiko käynti Ter vo-
lan kirkonkylällä mahdollista. OnniBus.com vastasi olevansa kiin nos-
tu nut lisäämään Tervolan pikavuoropysäkin pi ka vuo ro jen sa
pysähtymispaikaksi aikaisintaan elokuusta 2018 alkaen. Kos ki lin jat
Oy / Gold Line ilmoitti, että vuorojen liikennetyypin (pi ka vuo ro)
vuoksi, vuorot kulkevat pienehköjen paikkakuntien kohdalla pää tie tä
pitkin tekemättä pistoja. Muita vastauksia ei saatu.

LIITTEET Ote pöytäkirjasta 12.2.2018, Tervolan kunnanhallitus

SEUTULOGISTIKKO KIRSI YLIPIESSA:

Ympäristöterveys- ja joukkoliikennejaosto antaa Tervolan kun nan hal-
li tuk sel le aloitteeseen seuraavan vastauksen:

4-tietä ajava joukkoliikenne on ns. markkinaehtoista jouk ko lii ken net-
tä, jonka reitit ja aikataulut suunnittelevat ja liikenteestä vas taa vat
yritykset. 4-tietä kulkeva linja-autoliikenne on lii ken ne tyy pil tään
pikavuoroliikennettä, joka pysähtyy ainoastaan valituilla pi ka vuo ro py-
sä keil lä. Pienehköjen paikkakuntien kohdalla pikavuorot aja vat
päätietä pitkin tekemättä pistoja reitiltä. Saatujen vas taus ten
perusteella liikennöitsijät eivät ole halukkaita muuttamaan ny kyi siä
pikavuoroja siten, että ne poikkeaisivat Tervolan kir kon ky läl lä.
Aloitteen pohjalta OnniBus.com on kuitenkin esittänyt kiin nos tuk sen-
sa muuttaa omia vuorojaan siten, että jatkossa ne py säh tyi si vät
myös Tervolan pikavuoropysäkillä.



Pöytäkirja pidetään tämän pykälän osalta kokouksessa tar kas tet tu-
na.

MERI-LAPIN YMPÄRISTÖTERVEYS- JA JOUKKOLIIKENNEJAOSTO:

Hyväksyttiin ja pidettiin pöytäkirja kokouksessa tarkastettuna tämän
asian osalta.

 _______


